
Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van 
Tynaarlo

Betreft: Schriftelijke vragen over Europese subsidies

Eelde,  25 april 2024

Geacht College,

Europa is belangrijk. D66 denkt dat we veel zaken aan de EU te danken hebben. 
In aanloop naar de Europese verkiezingen, zijn wij benieuwd of u met ons van 
mening bent dat de EU ons als gemeente Tynaarlo meer oplevert dan het ons 
kost. Wij zijn er ons van bewust dat we nu alleen naar het kostenaspect vragen, 
en voorbij gaan aan wat “Europa” onze gemeente in immaterieel opzicht 
oplevert. In dat kader doen we u de suggestie om op de Dag van Europa (9 mei) 
de Europese vlag te hijsen, en te laten wapperen tot en met verkiezingsdag (6 
juni).

D66 Tynaarlo heeft de volgende vragen over ontvangen Europese subsidies:

1) Hoeveel geld en subsidies ontvangen wij als gemeente vanuit de Europese 
Unie? Dit is inclusief de gemeenschappelijke regelingen waarin wij participeren. 

2) Kunt u de voordelen voor onze gemeente uiteenzetten met betrekking tot het 
geld dat wij vanuit de Europese Unie ontvangen?

3) Welke specifieke projecten binnen onze gemeente zijn gefinancierd met 
Europese subsidies?

4) Welke projecten zouden zonder Europese subsidies niet mogelijk zijn geweest?

5) Zijn er toekomstige projecten gepland die afhankelijk zijn van Europese 
financiering? Zo ja, welke zijn dat?

6) Hoe verhoudt de hoeveelheid ontvangen EU-subsidies zich tot de financiële 
bijdragen die onze gemeente levert aan de Europese Unie?

7) Kunt u voorbeelden geven van hoe Europese subsidies hebben bijgedragen 
aan de werkgelegenheid en economische groei in onze gemeente?

8) Op welke manier draagt de financiering van de Europese Unie bij aan het 
behalen van de duurzaamheidsdoelstellingen van onze gemeente?

9) Heeft de gemeente overwogen om iemand in dienst te nemen die zich bezig 
houdt met het binnenhalen van Europese subsidies, al dan niet samen met 
andere Drentse gemeenten. Of wil de gemeente dit overwegen? 

Met belangstelling kijken wij uit naar de antwoorden op bovenstaande vragen.

Met vriendelijke groet,



Els Kardol,
namens de fractie van D66


